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Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2016-12-13, § 21 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 13 december 2016 kl. 16.30 – 17.00 
   

 Plats Bandlerrummet, Kulturhuset 
   

 Justerat Onsdagen den 21 december 2016 

  

 

Jan Valeskog Richard Bengtsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordföranden   

Richard Bengtsson (L) vice ordföranden  

  

Anders Göransson (S)  

Maria-Elsa Salvo (S)  

Åke Askensten (MP)  

Mehdi Oguzsoy (V)  

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

Helena Eklund (L)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Birger Kato (S) för Margareta Stavling (S) 

Sanna Sjögren (V) för Hanna Begler (MP) 

 

 
Ersättare:     

Anna Forssell (S) 

Elisabeth Hellström (M)   

Leif Bokström (M)  

Gunnar Würtz (L)  

Hamid Ershad Sarabi (C)   

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Åsa Öttenius, Jenny Holmberg, Carina Jonsson, 
Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Anna Wahlström och Pontus 
Werlinder samt personalföreträdarna Birgitta Andersson, Lawen 
Baderkhan och Reza Etemad §§ 1-24, 30, 31, och 
borgarrådssekreteraren Karin Kolk. 
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 § 21 
Uppgradering Hammarby IP. Lägesrapport 
Dnr 4.3-210/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att godkänna kontorets 

lägesrapport över uppgradering Hammarby IP. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 10 november 2016.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Henrik Sjölander m.fl. (M) enligt 

följande: 

 

Det är viktigt att det Stockholm stad tillhandahåller 

ändamålsenliga idrottsanläggningar för såväl elitlag som för 

breddidrotten. Det är också viktigt att damidrotten ges samma 

förutsättningar att utöva sin sport. Vi är dock kritiska till 

Svenska fotbollsförbundets (SvFF) arenamanual som ställer 

orimliga krav på hur kommunerna ska disponera skattemedel 

för idrottsinvesteringar. SvFF motiverar de nya arenakraven 

med att man vill ha attraktivare arenor som närmar sig de 

internationella kraven. Sedan 2013 har inte mindre än två 

arenor av högsta internationella klass invigts i Stockholms 

län, varav en, Tele2 Arena, i Stockholms stad. SvFF har 

själva valt att definiera attraktiva arenor utifrån teknik och 

komfort medan många klubbar och föreningar istället 

definierar en attraktiv arena i termer av en god stämning och 

en välfylld arena. I detta läge hade det varit klädsamt om 

SvFF hade haft en flexibel inställning till kraven på t ex 

Kanalplan. Frågan man ställer sig är också var Stockholms 

stad avser att dra gränsen – de senaste åren har vi, efter den 

nu föreslagna investeringen, lagt ner över hundra miljoner på 

att renovera arenor för lag som inte ens spelar på de nivåerna 

att arenakrav föreligger. Frågan är större än detta ärende och 
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vi efterlyser blocköverskridande diskussioner om hur staden 

ska förhålla sig till de krav som finns idag och framför allt de 

som kommer att komma framöver när ytterligare lag etablerar 

sig i de högre serierna. 

 

Vi ställde oss, trots detta, bakom beslutet att genomföra 

investeringen på Hammarby IP i juni 2015 när 

projektbudgeten var satt till 39 mnkr. Nu har denna 

investering, likt så många andra investeringar, skenat i 

kostnader. Förutom att vi anser att den rödgrönrosa 

majoriteten måste blir bättre på att prioritera och hålla i 

pengarna så innebär just denna fördyring att medel som skulle 

kunnat gå till breddidrottsinvesteringar nu istället går till 

elitanläggningar. 

 

Vi anser att det är en orimlig prioritering av offentliga medel 

och strider mot målen i stadens idrottspolitiska program. Vi 

förväntar oss att den rödgrönrosa majoriteten – som också står 

bakom det idrottspolitiska programmet – lever upp till de 

idrottspolitiska målsättningar som det råder politisk enighet 

kring och framöver prioriterar breddidrotten. 

 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Jenny Holmberg 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


